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Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Az átszervezések után is biztosítottnak látja-e az Országos Alapellátási Intézet, az Országos
Egészségfejlesztési Intézet, az Országos Gyermekegészségügye Intézet, a Johan Béla
Országos Epidemiológiai Központ és a Fodor József Országos Közegészségügyi Központ
korábbi feladatainak megfelelő színvonalú ellátását?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyüjtani dr . Molnár Lajos egészségügyi miniszterhez . .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2117/2006 . (VI . 30.) Korm. határozat rendelkezik többek között a központi költségvetési
szervezetrendszer átalakításáról .
A tervezett intézkedések érintik az Országos Alapellátási Intézetet, az Országos Egészségfejlesztési
Intézetet, az Országos Gyermekegészségügye Intézetet, a Johan Béla Országos Epidemiológiai
Központot, a Fodor József Országos Közegészségügyi Központot is . Az intézmények beolvadnak az
Országos Tisztifőorvosi Hivatalba, az Országos Gyógyintézeti Központba, illetve z Országos
Szakfelügyeleti Módszertani Központba .
Az intézkedések célja valószínűleg az államapparátus létszámának csökkentése ; az azonban kérdéses,
hogy az átszervezésekkel biztosítható-e a korábbi intézmények feladatainak megfelelő színvonalú
ellátása .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Úrtól :

Az átszervezések után is biztosítottnak látja-e az Országos Alapellátási Intézet, az Országos
Egészségfejlesztési Intézet, az Országos Gyermekegészségügye Intézet, a Johan Béla Országos
Epidemiológiai Központ és a Fodor József Országos Közegészségügyi Központ korábbi feladatainak
megfelelő színvonalú ellátását?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2006 . július 24 .

Orazá9gyúl

	

i

	

ta

kományszám :

	

t t

Érkezett : 2006

	

12 5.

Kérdés

1

	

1, 1

Dr. Zonl or Gábor
Fidesz - Magyar Polgáré Szövetség


	page 1

